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§ 27 

Information om Välfärd skolas kvalitetsarbete 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen. 

 

Ärendet 

Produktionsdirektören för Välfärd skola Einar Fransson besöker nämnden och informerar 

om Välfärd skolas systematiskt kvalitetsarbete. 

Inom Välfärd skola arbetar man med att höja de pedagogiska resultaten. Det är viktig med 

en hög lägstanivå. Många förskolor och skolor når bra resultat, men alla förskolor och 

skolor ska kunna erbjuda en bra verksamhet.  

Välfärd skola arbetar med kvalitetsarbete på  olika sätt. Man arbetar med styrkort och 

nyckeltal för uppföljning av enheternas resultat.  

Einar Fransson informerar även om Välfärds skolas organisation. Det finns ca 2 600 med-

arbetare inom organisationen. Av dessa är ca trettio personer chefer. Till stöd för förskolor 

och skolor finns stödfunktioner inom områdena personaladministration, ekonomi, kompe-

tensutveckling mm. 

- - - - - 

 

 

 
  



 
5 (27) 

 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 28 Dnr UBN 2015/96-003 

Allmänna bestämmelser och taxebestämmelser för 

förskola, fritidshem och annan pedagogisk verksamhet 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att anta föreslagna Allmänna bestämmelser och taxe-

bestämmelser för förskola, fritidshem och annan pedagogisk verksamhet. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att föreslagna Allmänna bestämmelser och taxebestäm-

melser för förskola, fritidshem och annan pedagogisk verksamhet gäller från och med 

1 juli 2015. 

 

Ärendet 

Som en följd av att kommunfullmäktige införde generella auktorisationsvillkor och beslutat 

att respektive nämnd skulle anta specifika auktorisationsvillkor har utbildningsnämndens 

”Tillämpningsanvisningar för förskolor i Nacka” omarbetats till specifika auktorisations-

villkor samt allmänna bestämmelser och taxebestämmelser. De allmänna bestämmelserna 

och taxebestämmelserna har mest ändrats redaktionellt. De förändringar som föreslås är 

bland annat möjlighet till delad faktura, att samråd ska ske mellan anordnare och vård-

nadshavare gällande vistelsetid för barnet när vårdnadshavare är föräldraledig och möjlighet 

att kvarstå på ett köalternativ om vårdnadshavare inte erbjuds plats enligt köalternativ ett. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-04 

Föreslag till Allmänna bestämmelser och taxebestämmelser för förskola, fritidshem och 

annan pedagogisk verksamhet 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 29 Dnr UBN 2015/83-630 

Föräldrar, elever och pedagoger om förskola/skola 2015 
 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 
2. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsdirektören att följa upp Maestroskolan och  

Nacka Praktiska och påtala behovet av åtgärder för att förbättra skolans bristande 
resultat enligt kundundersökningen. 

3. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsenheten att samla gymnasierektorerna för 
en diskussion om resultaten i elevenkäterna, särskilt när det gäller hur eleverna upp-
fattar återkopplingen om hur de ligger till. 

4. Utbildningsnämnden uppdrar åt utbildningsenheten att återkomma till nämnden med 
muntlig och skriftlig information om resultatet av dialogen med gymnasierektorerna 
kring elevenkäterna, och de åtgärder som vidtas.  

 

Ärendet 

Den årliga enkätundersökningen visar att de allra flesta elever och föräldrar är nöjda med 

verksamheten i sin förskola eller skola. Andelen nöjda har ökat under den tio årsperiod 

som undersökningen genomförts. Ökningen är särskilt tydligt i förskolan, där också an-

delen nöjda föräldrar har fortsatt att öka i 2015 års undersökning. Andelen nöjda elever i 

grundskolan har ökat de senaste åren. I gymnasieskolan har andelen elever som är nöjda 

minskat något 2015 jämfört med året innan. Pedagogerna är också i hög grad nöjda med sin 

grundskola, förskola eller fritidshem.  

Nackas resultat står sig även i år mycket väl vid en kommunjämförelse. Andelen föräldrar 

och elever som är nöjda med verksamheten totalt sett ligger över genomsnittet för 

kommunerna i nio av de tolv svarsgrupperna.  

Spridningen mellan olika förskolor i andelen nöjda föräldrar har minskat över tid, och 

trenden att allt färre förskolor har låg andel nöjda föräldrar fortsätter. Spridningen är större 

mellan skolors resultat. 

Utfallet för de olika nyckeltal som ingår i utbildningsnämnden måluppföljning är 

övervägande positiv för förskolan, där flera nyckeltal har förbättrats över tid och de flesta 

ligger över nämndens målvärde. I grundskolan är bilden mer blandad. I gymnasieskolan har 

resultaten på flera av de frågor som är utbildningsnämndens nyckeltal försämrats sedan 

föregående år.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-08 med bilagor 
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§ 29 forts 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar för allianspartierna Moderaterna, Folkpartiet, 

Kristdemokraterna och Centerpartiet att ska nämnden ska ge utbildningsenhetens i upp-

drag att återkomma till nämnden med muntlig och skriftlig information om resultatet av 

dialogen med gymnasierektorerna kring elevenkäterna, och de åtgärder som vidtas.  

I detta yrkande instämmer Magnus Söderström för Miljöpartiet och Ulrika Bjare för 

Socialdemokraterna.  

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström antecknar följande för Miljöpartiet: 

 

Vi i Miljöpartiet välkomnar detta fördjupade underlag som ger en fördjupad bild över hur 

föräldrar, pedagoger och elever ser på Nackas skolor. Vi i Nacka gör mycket bra men sam-

tidigt ser vi att det fortsatt finns många utmaningar: elevers möjligheter till reellt inflytande 

är fortfarande lågt och det är uppenbart att den framstressande skolreformen (Lgr 11) 

ställer till med problem när det gäller kommunikationen kring kunskapsutvecklingen hos 

våra barn och ungdomar.  

- - - - - 
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§ 30 Dnr UBN 2014/127-631 

Skolval 2015 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen till protokollet. 

 

Ärendet 

Andelen föräldrar som fick den skola de valt i första hand till höstterminen 2015 var 88 

procent. Det är lägre än tidigare år, vilket hänger samman med att söktrycket ökat till två 

kommunala skolor i årskurs 7, där inte alla har fått plats. 

Enkätundersökningen riktad till föräldrar som gjort skolval visar att föräldrar i hög grad är 

nöjda med den information som de fått inför valet. Kommentarerna visar att en del för-

äldrar tycker att det är otydligt hur urvalet går till om en skola inte kan ta emot alla sökande. 

Utbildningsenheten har redan tillsammans med Välfärd skola, det vill säga de kommunala 

skolornas organisation, inlett ett arbete för att utveckla informationen till nästa år så att 

föräldrarna verkligen uppfattar att reglerna tillämpas lika på alla skolor. 

Enkätundersökningen visar också att föräldrar använder flera olika källor för att få infor-

mation inför valet av skola. Erfarenheter från vänner och bekanta och skolans närhet till 

bostaden är det som föräldrar i allra högst grad tycker är viktigt, men de flesta kompletterar 

den informationen med annat underlag. Föräldrar tycker i ganska hög grad att information 

om prov- och betygsresultat och resultat från kundundersökningar är viktiga. Föräldrar i 

Fisksätra är de som i allra högst grad använder och sätter värde på dessa källor. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-08 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
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§ 30 forts 

 

Protokollsanteckningar 

Magnus Söderström antecknar följande för Miljöpartiet: 

 

Här presenteras ett bra underlag och vi i Miljöpartiet ser fram emot att Jämföraren ut-

vecklas med mer information utifrån bland annat det politikerinitiativ vi tidigare lämnat in. 

- - - - - 
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§ 31 Dnr UBN 2015/85-041 

Tertialbokslut 1 år 2015, utbildningsnämnden 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar fastställa tertialbokslut 1, januari-april för år 2015. 

 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Det ekonomiska resultatet prognostiseras till – 11,3 miljoner kronor. Den senaste befolk-

ningsprognosen indikerar fler elever i alla skolformer än de antaganden som gjordes vid 

budgeteringstillfället. Likvärdighetsgarantin för förskolan beräknas ge ett underskott om 

– 3,5 miljoner kronor vilket till största delen beror på att kostnaden per barn ökat. 

Utfallen för de olika nyckeltal som ingår i utbildningsnämnden måluppföljning och som 

hänför sig till kundundersökningen är övervägande positiva för förskolan. Flera nyckeltal 

har förbättrats över tid och de flesta ligger över nämndens målvärde. I grundskolan är 

bilden mer blandad. I gymnasieskolan har resultaten på flera av de frågor som relaterar till 

utbildningsnämndens nyckeltal försämrats sedan föregående år.  

Utöver redovisningen av verksamhetsresultat utifrån nyckeltalen kan konstateras att Nacka 

placerar sig på åttonde plats i SKL:s redovisning av hur väl kommunernas skolor lyckas 

med sitt kunskapsuppdrag utifrån ett sammanvägt mått. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-08 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 32 Dnr UBN 2015/69-710 

Nya avgiftsnivåer för maxtaxa inom förskola och 

fritidshem 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att fastställa avgifterna 

för förskola, pedagogiska omsorg och fritidshem enligt utbildningsenhetens förslag. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att föreslå kommunfullmäktige att avgifterna gäller från 

1 juli 2015.   

 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Kommunfullmäktige beslutade i Mål och budget för 2015 om avgifter för förskola, pedago-

gisk omsorg och fritidshem. Förordningen (2001:160) om statsbidrag till kommuner som 

tillämpar maxtaxa inom förskolan och fritidshemmet ändras från den 1 juli 2015. Det inne-

bär att inkomsttaket indexeras och därmed höjs de högsta avgiftsnivåerna för maxtaxan. 

Inkomsttaket för andra halvåret 2015 blir 42 890 kronor vilket är en höjning med 890 kro-

nor jämfört med idag. I övrigt sker inga förändringar i förordningen. Skolverket ska hädan-

efter enligt förordningen senast 1 oktober lämna uppgifter till varje kommun angående 

avgiftstaket för maxtaxan inför kommande kalenderår.  

De nya avgifterna innebär att kommunens avgiftsintäkter kommer att öka och därför har 

statsbidraget för maxtaxan minskats.  

Avgiftshöjningen är 2,1 procent. För de avgifter som ligger under maxtaxetaket på grund av 

kortare vistelsetid föreslås en höjning med samma procentsats.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-07 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 33 Dnr UBN 2011/86-610 

Behovsprognos för förskole- och skolplatser år 2016-

2030 
 

Beslut 
1. Utbildningsnämnden beslutar att godkänna rapporten Behovsprognos för förskole- och 

grundskoleplatser 2016-2030. 

2. Utbildningsnämnden beslutar att överlämna rapporten Behovsprognos för förskole- 
och skolplatser 2016-2030 till kommunstyrelsen och berörda nämnder. 

 

Ärendet 

Behovsprognosen för förskole- och grundskolplatser är utbildningsnämndens planerings-

instrument gällande efterfrågan på förskole- och skolplatser i de olika kommundelarna. 

Planen utgår från skollagens krav när det gäller närhet till förskolor och skolor vilket 

generellt innebär att plats ska erbjudas i barnets/elevens närområde. Kravet på närhet 

minskar allt eftersom barnet blir äldre.   

Behovet av förskoleplatser fortsätter att öka men behovet varierar mellan kommundelarna. 

Under prognosperioden finns planering för cirka 3 000 nya förskoleplatser. Utöver de 

planerade platserna behövs ytterligare cirka 400, främst i Älta och i Fisksätra.  

Behovet av ytterligare skolplatser för hela kommunen är totalt cirka 3 300 platser fram till 

2030. I Boo och Älta behövs en kapacitetsökning snarast. Prognosen visar att det i Boo 

behövs en ny skola med placering i den södra kommundelen. På västra Sicklaön kommer 

behovet av skolplatser att öka med cirka 2 000 platser.  

Efterfrågan på skolplatser i årskurserna 7-9 kommer att öka med cirka 1 850 under perio-

den. Underskott beräknas uppstå 2016. Behovet skiljer sig mellan de olika kommundelarna. 

Det är i Boo och Älta som nya platser kommer att behövas omgående. Eftersom det även i 

dessa områden saknas platser för förskoleklass och årskurserna 1-6, bör de nya skolorna 

kunna ta emot förskoleklass och årskurserna 1-9.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-08 

Behovsprognos för förskole- och grundskoleplatser 2016-2030 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  
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§ 33 forts 

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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§ 34 Dnr UBN 2015/77-631 

Reviderad modell för strukturtillägg i gymnasieskolan 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar anta Kommunförbundet i Stockholms läns förslag till 

reviderad modell av strukturtillägg i gymnasieskolan. 

2. Utbildningsnämnden beslutar föreslå Kommunförbundet i Stockholms län att sna-

rast möjligt utveckla en modell för utvärdering som kan visa om strukturtillägget 

har haft någon effekt på elevernas måluppfyllelse.  

3. Utbildningsnämnden beslutar föreslå Kommunförbundet i Stockholms län att se 

över rimligheten i att under tre år i gymnasieskolan betala strukturtillägg till sko-

lorna som baserar sig på elevernas meritvärde från grundskolan.  

Ärendet 

Stockholms läns kommuner har undertecknat ett samverkansavtal för gymnasieskolan som 

bland annat innebär att länets ungdomar fritt kan söka sig till utbildningar i länet. Avtalet 

innefattar också att en modell för resursfördelning; gemensam programpeng och ett s.k. 

strukturtillägg. Strukturtillägget ska syfta till att ge extra ekonomiskt stöd till skolor med ele-

ver som har sämre förutsättningar att nå målen. Den modell som används under vårter-

minen blev felaktigt beräknad av Kommunförbundet i Stockholms län och en upprättad 

version föreslås nu. 

Utbildningsnämnden anser det angeläget att strukturtilläggets effekt på måluppfyllelsen ut-

värderas snarast och att grunden för beräkningen, elevernas meritvärde i årskurs nio, kan 

ifrågasättas som grund för resurstilldelningen under hela gymnasietiden. Det innebär impli-

cit att ingen progression förutsätts ske av elevernas måluppfyllelse. 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-01 

Rekommendation från Kommunförbundet i Stockholms län ”Gemensam gymnasieregion 

2.0 – förslag till reviderad modell av strukturtillägg” 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 35 Dnr KFKS 2015/277-610 

Remiss betänkandet Moderniserad studiehjälp (SOU 

2013:52) 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden föreslår kommunstyrelsen att anta bifogat förslag till yttrande. 

Paragrafen förklarades omedelbart justerad. 

Ärendet 

Regeringen har remitterat betänkandet enligt ovan till Nacka kommun. Utbildnings-

nämnden har fått i uppdrag att lämna ett förslag till yttrande till kommunstyrelsen. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-21 

Förslag till yttrande 

Betänkandet Moderniserad studiehjälp (SOU 2013:52) 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 36 Dnr UBN 2014/139-003 

Justerade regler för skolpeng och programpeng 

utomlands 
 

Beslut 

1. Utbildningsnämnden beslutar att begränsa möjligheten att ta med skolpeng/program-

peng utomlands till ett läsår (två terminer). Begränsningen ska tillämpas från och med 

höstterminen och gälla alla pågående och nya ansökningar till höstterminen 2015. För 

pågående utlandsstudier med skolpeng/programpeng utomlands blir läsåret 2015/16 

det sista läsåret som det blir möjligt att ta med sig pengen.  

2. Utbildningsnämnden beslutar att förtydliga reglerna om skolpeng/programpeng 

utomlands genom att skilja handläggningsregler från regler som gäller ansökan. 

3. Utbildningsnämnden beslutar att tydliggöra relationen mellan den utländska skolan och 

utbildningsenheten, dvs. att minska administrationen för vårdnadshavarna. Nacka 

kommun ersätter endast skolorna som skriver kontrakt med kommunen, där de bland 

annat förbinder sig att acceptera utbetalning två gånger per termin.  

4. Utbildningsnämnden beslutar att kräva att ansökan om skolpeng/programpeng 

utomlands inkommer till utbildningsenheten minst två månader före avresa så att 

ansökningen hinner bedömas och kontrakt med den aktuella skolan hinner upprättas.   

 

Ärendet 

Jurist- och kanslienheten har tillsammans med utbildningsenheten gjort en genomgång av 

rättsläget, antalet ansökningar och kostnaderna för skolpeng/programpeng utomlands. Det 

har då framkommit att kostnaderna för skolpeng/programpeng utomlands har ökat samti-

digt som det finns behov av att se över regelverket för att göra en tydligare uppdelning 

mellan den sökandes, den utländska skolans och utbildningsnämndens ansvar. Kostnads-

ökningen för skolpeng utomlands bör begränsas utan att minska det stöd som nackabor 

som vill eller behöver vistas utomlands kan få.  Begränsningen till ersättning i ett år är i linje 

med folkbokföringens regler om utvandring och bör därför införas som gräns för att få ta 

med sig skolpengen/programpengen utomlands. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-05-21 

PM om skolpeng utomlands, rättslig reglering, kostnader samt nu gällande regler för 

skolpeng utomlands 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 36 forts 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 37 R7504.2014  

Politikerinitiativ från Johan Kjellman (NL) och 

Margareta Jonsson (NL) angående öppna nämndmöten 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar att nämnden tidigare har bestämt att ha öppna möten. 

 

Initiativet är därmed färdigbehandlat. 

Ärendet 

Johan Kjellman (NL) och Margareta Jonsson (NL) har i ett politikerinitiativ föreslagit att 

utbildningsnämnden snarast ska införa öppna nämndmöten och att snarast annonsera om 

ett öppet nämndmöte. 

Utbildningsnämnden beslöt i januari 2008 att ”ha öppna sammanträden 1 – 2 gånger per 

termin under 2008. De sammanträden som är öppna för allmänheten inleds med en fråge-

stund.” Nämnden har sedan dess haft två eller tre sammanträden som varit öppna för all-

mänheten. Information om de öppna sammanträdena har spridits på olika sätt. Till 

exempel genom annonsering i lokalpressen och kommunens hemsida. Inför det första 

öppna sammanträdet gjordes även information som riktade sig till vissa grupper som 

berörda tjänstemän, föräldraföreningar m. fl. Det har kommit ganska få besökare till de 

öppna sammanträdena. 

När ett öppet sammanträde ska äga rum är fråga som nämndens politiker får ta ställning 

till. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-22 

Politikerinitiativet 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 37 forts 

Reservationer 

Johan Kjellman reserverar sig för Nackalistan mot beslutet. 

 

Protokollsanteckningar 

Johan Kjellman antecknar för Nackalistan: 

 

Nackalistan står för verklig demokrati.  

Medborgarna som var fjärde år röstar fram sina politiska partier bör inte stängas ute från 

nämndernas möten. Nackalistans politikerinitiativ om öppna nämndmöten i Utbildnings-

nämnden är en del av en verklig demokrati. Varje medborgare bör kunna göra ”oanmälda” 

besök på ett nämndmöte och kunna ta del av viktig information kring demokratiska frågor. 

Inte som idag, när nämnderna skapar ett fåtal speciella möten där medborgarna släpps in. 

Varför ska politiker ha möten i slutna rum när vi demokratiskt ska besluta om medborgar-

nas väl och ve?  Vilka partier är så ljusskygga med sin verkliga utövning av (sin) politik så 

de måste stänga ute intresserade medborgare? 

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 38 R7504.2014 

Politikerinitiativ från Johan Kjellman (NL) och 

Margareta Jonsson (NL) angående ständig och 

omedelbar kontroll av anordnare 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar att kommunen har tillgång till system som liknar det som 

förslagsställarna efterfrågar. 

Initiativet är därmed färdigbehandlat. 

Ärendet 
Johan Kjellman (NL) och Margareta Jonsson (NL) har i ett politikerinitiativ föreslagit att 
utbildningsnämnden utan fördröjning skaffar ett system för omedelbar information om 
samtliga anordnares företagsmässiga och ekonomiska förändringar. 

Förslagsställarna hänvisar till att det i företagsvärlden kan saker och ting hända som vi inte 

har kontroll över. Det kan få olyckliga konsekvenser ibland som t ex vid gymnasiet John 

Bauers konkurs. De hänvisar till att det finns system där kunden kan få omedelbar infor-

mation om det händer något avgörande i företaget som namnbyte, minskad soliditet, 

förändringar i styrelse etc. 

 

Utbildningsenhetens kommentar 

Kommunen har idag tillgång till ett system som heter Inyett. Det hanteras av ekonomi-

enheten. Ekonomienheten får uppgifter om anordnarna har skulder hos skatteverket eller 

kronofogden, om de saknar F-skattsedel mm. Systemet anses vara bra för kontroller.  

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-22 

Politikerinitiativet 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 39 R7504.2014 

 

Politikerinitiativ från Espen Bjordal (S) angående 

komplettering av redovisningen av avvikelse mellan 

nationella prov och betyg i Nacka 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen. 

Initiativet är därmed färdigbehandlat. 

 

Ärendet 

Espen Bjordal (S) har lämnat in ett politikerinitiativ angående komplettering av redovis-

ningen av avvikelse mellan nationella prov och betyg i Nacka. Socialdemokraterna vill få en 

bredare bild av hur flickors och pojkars resultat skiljer sig, och bakgrunderna till detta. De 

vill därför uppdra åt utbildningsenheten att komplettera den fördjupade resultatredovis-

ningen för grundskolan och gymnasieskolan 2014. De önskar att redovisningen i bilagan, i 

möjligaste mån, kompletteras med avseende på kön. Syftet med en sådan redovisning är att 

undersöka om det kan finnas en könsaspekt på differensen mellan nationella prov och 

betyg i Nacka.  

Utbildningsenheten hänvisar till Skolverkets databas Siri för årets siffror för åk 9 och för 

gymnasiet. (könsuppdelad statistik för årskurs 6 finns inte att tillgå) I fortsättningen 

kommer dessa siffror att finnas med i ärendet. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-24 

Politikerinitiativet 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 40 Dnr UBN 2014/130 

Utdelning av stipendium ur stiftelsen Skolsamfonden 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden beslutar att ur Stiftelsen Skolsamfonden dela ut ett stipendium om 

1000 kronor till Christoffer Karlsson Jonsson Myrsjöskolan klass 9 D. 

 

Ärendet 
Den disponibla avkastningen ur Stiftelsen Skolsamfonden ska företrädesvis gå till en eller 
två av kommunens grund- och gymnasieskolor, i vilka elev eller grupper av elever särskilt: 

 uppvisat dokumenterat goda eller förbättrade studieresultat 

 aktivt och dokumenterat 

  bidragit till att utveckla skolan positivt 

 

§ 3 i stadgarna för samfonden har följande lydelse: 

”Disponibel avkastning skall användas enligt beslut av skolstyrelsen i Nacka kommun. 

Beslut om utdelning fattas av skolstyrelsen efter hörande av personalkonferens vid samtliga 

skolenheter”.  

Utdelning skall användas till förmån för elever i kommunens grundskola och gymnasieskola 

företrädesvis för belöning eller uppmuntran åt elev som visat berömvärd flit eller god 

kamratanda, stipendium för fortsatt utbildning, hjälp till elev för studieresor, studiebesök, 

skolresor, kulturell verksamhet, förvärv av materiel och andra saker eller annan för eleverna 

gemensamt ändamål." 

Inbjudan att komma in med ansökningar till fonden skickades ut till rektorerna i de kommu-
nala och fristående skolorna i mars 2015. Det kom in sammanlagt 3 ansökningar från sko-
lorna, varav en avser flera elever. Skolans egen nominering ligger till grund för förslaget om 
stipendiat. Se bilaga. 

Det disponibla beloppet var 1217 kronor år 2015. 

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-22 

Skolans motivering till att föreslå stipendier 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 40 forts 

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 41 Dnr UBN 2015/97-291 

Information angående tjänstekoncession för uppförande 

och drift av skola på Kvarnholmen 
 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar informationen angående tjänstekoncession för grundskola 

och förskola på Kvarnholmen. 

Ärendet 

Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott har beslutat att Nacka kommun ska bjuda ut en 

tjänstekoncession för uppförande och drift av skola på fastigheten Sicklaön 38:14, den så 

kallade Makaronifabriken. 

Enheten för fastighetsutveckling föreslår att detta genomförs i form av en tjänstekonces-
sion vilket innebär att befintlig byggnad överlåts till marknadspris, samt att tomtmarken 
upplåts medtomrätt, till en privat aktör som även bedriver verksamheten. Om förutsätt-
ningar för en affärsmässig och för kommunen acceptabel överenskommelse kan förhandlas 
fram med en aktör, presenteras underlaget för kommunstyrelsen som fattar beslut om 
överlåtelse, samt om att upplåta marken med tomträtt. 

Skolan på Kvarnholmen ska minst rymma cirka 650 elever och erbjuda förskoleklass och 
årskurserna 1-9. Anordnaren ska även driva förskola i lokalerna under skolans uppbygg-
nadsperiod eftersom behovet av förskola då är större än behovet av skolplatser. Doku-
menterad erfarenhet av förskoleverksamhet ska finnas.  

 

Handlingar i ärendet 

Utbildningsenhetens tjänsteskrivelse 2015-04-22 

Sammanträdesprotokoll, Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott § 81. 

Tjänsteskrivelse, Tomträtt för uppförande av skola i ”Makaronifabriken” på Kvarnholmen, 

fastigheten Sickla 38:14 

 

Yrkanden 

Ordförande Tobias Nässén (M) yrkar bifall till utbildningsenhetens förslag.  

 

Beslutsgång 

Utbildningsnämnden beslutar i enlighet med Tobias Nässéns yrkande.  

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 42 

Aktuell information 
 

Ordförande Tobias Nässén informerar om en utbildningspolitisk hearing som äger 3 juni 

kl 08.30 i Nackasalen, Nacka stadshus. Preliminär dagordning har sänts till nämnden. 

 

Ordföranden informerar även om nämndens målseminarium som sker 10 juni kl 16.00.  

- - - - - 
 
 

§ 43 

Inkomna skrivelser 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del skrivelserna. 
 

Inkomna skrivelser 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2 mars 2015 § 86 

Tjänsteskrivelse Nacka kommuns tjänstemannaorganisation 2015-02-05 

Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2 mars 2015 § 87 

Tjänsteskrivelse Processtyrning av Nacka kommuns verksamhet 2015-02-05 med bilaga 

Politikerinitiativ från Nackalistan angående förebyggande initiativ vad gäller näthat bland 

unga i Nacka 

Politikerinitiativ från Socialdemokraterna angående att visa data om fritidshemmen i 

jämföraren 

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 44 

Avgivna skrivelser 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del skrivelsen. 
 

Avgivna skrivelser 

Redovisning av statsbidrag för omsorg på obekväm tid 

Rekvisition av statsbidrag för omsorg på obekväm tid 

- - - - - 
 
 

§ 45 

Delegationsbeslut 

Beslut 

Utbildningsnämnden noterar till protokollet att den tagit del av besluten. 

Delegationsbeslut  

Sammanställning av beslut om dispens till förskoleplacering, dispens till 

fritidshemsplacering mm januari tom mars 2015 

Sammanställning av beslut om skolplaceringar 

Sammanställning av beslut om auktorisation av förskola, auktorisation av pedagogisk 

omsorg samt omsorg på obekväm tid 

Fastställande av beslut om avstängning av elev 

Fastställande av beslut om avstängning av elev 

Beslut om skolplikt på annat sätt 

- - - - - 
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 21 maj 2015 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Utbildningsnämnden 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
 
 
 
 

Utdragsbestyrkande 

 

§ 46 

Övrigt 
 

Espen Bjordal har för Socialdemokraterna lämnat in ett politikerinitiativ angående att visa 

data om fritidshemmen i jämföraren. Utbildningsnämnden beslutar att överlämna initiativet 

till utbildningsenheten för beredning. 

 

Johan Kjellman och Margareta Jonsson har för Nackalistan lämnat in ett politikerinitiativ 

angående vad gäller näthat bland unga i Nacka. Utbildningsnämnden beslutar att överlämna 

initiativet till utbildningsenheten för beredning.  

 
Det har framförts önskemål om att nämndens handlingar ska skickas ut tidigare än vad sker 
idag. Enligt gällande regler, Reglemente med gemensamma bestämmelser för den politiska 
organisation ska det ”ske senast sju dagar före dagen för beslutssammanträdet, om nämnden 
inte har beslutat annat.” Enligt utbildningsnämndens mötesplanering sker utskicken till nämn-
den åtta dagar före sammanträdet.  

- - - - - 
 
 
 


